
Rada Powiatu Nyskiego
Komisja Budżetu i Spraw Regulaminowych

Protokół nr 13/2025
z dnia 23 stycznia 2025 r.

Obrady rozpoczęto 23 stycznia 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:31 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Czesław Biłobran
2. Piotr Bobak
3. Joanna Burska
4. Jacek Kanarski
5. Danuta Korzeniowska

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Członek Zarządu - Maciej Krzysik, Skarbnik Powiatu - Bogu-
sława  Stankiewicz,  Naczelnik  Wydziału  Drogownictwa  –  Arkadiusz  Jagieło,  Dyrektor  Zakładu
Utrzymania Dróg w Nysie – Sławomir Suchoński,  Naczelnik Wydział Edukacji i Kultury - Kazi-
mierz Darowski, Naczelnik Wydziału Promocji, Przedsiębiorczości i Rynku Pracy - Izabela Kicak.

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum.

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska przywitała gości oraz radnych, po czym otworzy-
ła posiedzenie. Oznajmiła, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1 do protokołu) w posiedzeniu
uczestniczy 5 członków, co stanowi kworum, przy którym komisja może obradować i podejmować
prawomocne rozstrzygnięcia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska odczytała proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie kworum,

2. Przyjęcie porządku obrad,
3. Sprawozdanie z działalności Zakładu Utrzymania Dróg w zakresie remontów i Wydziału Drogo-
wnictwa w zakresie inwestycji za 2024 rok.

4. Informacja na temat kierunków wydatkowania środków na Promocję Powiatu,

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie:
a) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku 
Młodzieżowym w Nysie wchodzącym w skład Zespołu Szkół i  Placówek Oświatowych  
w Nysie, dla którego organem prowadzącym jest Powiat Nyski,
b) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2025 r.,
c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2041.

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji,
7. Wolne wnioski,

8. Zamknięcie posiedzenia.



Nikt nie zgłosił uwag do zaproponowanego porządku obrad, Przewodnicząca Komisji – Danuta Ko-
rzeniowska zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie
Przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Joanna Burska, Jacek Kanarski, Danuta Korzeniowska

3. Sprawozdanie z działalności Zakładu Utrzymania Dróg w zakresie remontów i Wydziału
Drogownictwa w zakresie inwestycji za 2024 rok.

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska poprosiła Dyrektora Zakładu Utrzymania Dróg –
Sławomira Suchońskiego o przedstawienie sprawozdania z działalności Zakładu Utrzymania Dróg
w Nysie (załącznik nr 2), szczególnie pod kątem finansowym. 
 
Dyrektor Zakładu Utrzymania Dróg - Sławomir Suchoński podkreślił, że Zakład Utrzymania Dróg
(ZUD) jest jednostką organizacyjną Powiatu Nyskiego, zajmującą się ochroną oraz bieżącym utrzy-
maniem dróg. Zakład został utworzony w 2016 r. na mocy uchwały Rady Powiatu. Siedziba ZUD-u
mieści się na terenie  PKS-u w Nysie.  W 2024 r. średnie zatrudnienie wynosiło  30 osób, a budżet
ustalono na 6 083 000 zł, który został zrealizowany w 98%. 
Z budżetu: 

• 520  000  zł  przeznaczono  na  roboty  zlecone związane  z  usuwaniem  skutków  powodzi.
Po ustąpieniu wody duża część prac była zlecana firmom zewnętrznym, podpisywano umo-
wy z wykonawcami oraz prowadzono nadzór nad realizacją. 

• 200 000 zł wydano na  zakup materiałów potrzebnych do usunięcia szkód powodziowych,
w tym materiały budowlane do odbudowy chodników oraz środki do zabezpieczenia terenu
we współpracy z wojskami inżynieryjnymi. 

• Na zimowe utrzymanie dróg przeznaczono 689 000 zł. 
• Dokonano także zakupów inwestycyjnych, m.in. ciągnika, który zimą służy do odśnieżania

chodników, a latem do koszenia pasów zieleni. 
Główne zadania realizowane przez ZUD: 

• drobne remonty cząstkowe dróg, 
• utrzymanie pasów zieleni, 
• konserwacja oznakowania pionowego. 

Pod koniec 2024 r. brygady ZUD intensywnie pracowały nad usuwaniem skutków powodzi. ZUD
był całodobowo do dyspozycji sztabu kryzysowego. Dyrektor podkreślił, że należy docenić szeroki
zakres i szybkość działania brygad, które pracują przez siedem dni w tygodniu. Na 2025 r. zaplano-
wano  500 000 zł na zakupy inwestycyjne, w tym zakup  koparko-ładowarki obrotowej na kołach,
która zwiększy efektywność wykonywanych prac. 

Radna  Joanna Burska zapytała  czy  istnieje  pełne  podsumowanie  kosztów,  jakie  poniósł  ZUD  
w związku z powodzią – oprócz wspomnianych wcześniej 520 000 zł.

Dyrektor ZUD-u – Sławomir Suchoński wyjaśnił, że koszty nie zostały ostatecznie obliczone, jed-
nakże wszystkie działania są skategoryzowane i zapisane w prowadzonych dziennikach czynności,
jednak bez szczegółowej wyceny. Do najważniejszych prac należały: 

• naprawy chodników, 



• uzupełnienie skarp, 
• remont ścieżki rowerowej, 
• naprawa wyrwy. 

Członek Zarządu – Maciej Krzysik dodał, że w ramach większych inwestycji powodziowych napra-
wiono wyrwę między miejscowościami Nowy Świętów – Wilamowice. 

Dyrektor ZUD-u -  Sławomir Suchoński  uzupełnił,  że w  Bodzanowie wykonano tymczasową na-
wierzchnię, a w Białej Nyskiej naprawiono chodnik. 

Radny Jacek Kanarski zapytał o stan sprzętu i pojazdów ZUD-u, zwracając uwagę, że ich stan tech-
niczny prawdopodobnie nie jest najlepszy. 

Dyrektor ZUD-u - Sławomir Suchoński przyznał, że sprzęt jest wiekowy, ale jednostka dba o jego
utrzymanie, dzięki czemu cały czas pozostaje sprawny. Ostatnio zakupiono samochód ciężarowy.

Radny Jacek Kanarski podkreślił, że sprzęt jest kluczowy dla tego rodzaju działalności i zapropono-
wał, aby w miarę możliwości odnawiać tabor co dwa lata. 

Członek Zarządu – Maciej Krzysik przypomniał, że na  zakupy inwestycyjne zaplanowano ponad
500 000 zł. 

Radny Czesław Biłobran ocenił, że błędem było przyjęcie formuły prawnej ograniczającej możli-
wość świadczenia usług przez ZUD na rzecz Gmin. Być może wspólne powołanie podmiotu powia-
towo-gminnego pozwoliłoby na efektywniejszą współpracę. Podkreślił, że ZUD powinien funkcjo-
nować jako spółka prawa handlowego, wyposażona w nowoczesny sprzęt. 

Członek Zarządu – Maciej Krzysik zaznaczył, że w przypadku spółki prawa handlowego Gminy nie
mogłyby zlecać prac bez przetargów. 

Radny Czesław Biłobran zwrócił  uwagę, że gminy mogłyby być  udziałowcami,  a dla  usług do
100 000 zł przetarg nie jest wymagany, co pozwalałoby na szybsze reakcje w sytuacjach kryzyso-
wych. 

Radny Jacek Kanarski zauważył, że  w sytuacjach nadzwyczajnych również pojawiłoby się wiele
zleceń. 

Przewodnicząca  Komisji  –  Danuta  Korzeniowska podziękowała  i  oddała  głos  Naczelnikowi
Wydziału  Drogownictwa – Arkadiuszowi Jagieło,  aby przedstawił  zakres  inwestycji  za  2024 r.
(załącznik nr 3).

Naczelnik Wydziału Drogownictwa - Arkadiusz Jagieło zaznaczył, że w wykazie inwestycji brakuje
dwóch zadań rozpoczętych w 2024 r., których zakończenie planowane jest w 2025 r. Nie uwzględ-
niono także dużego projektu finansowanego w 95% z Polskiego Ładu – modernizacji nawierzchni
dróg powiatowych, obejmującej  około 15 odcinków, w tym przebudowę skrzyżowania w Paczko-
wie. Naczelnik przedstawił najważniejsze inwestycje: 

1. Przebudowa drogi w Skoroszycach – wartość  4 730 000 zł, kompleksowy remont 500 m
drogi wraz z chodnikami, odwodnieniem, oznakowaniem i oświetleniem. 

2. Przebudowa chodnika na ul. Sienkiewicza w Otmuchowie – długość 450 m, kontynuacja
wcześniejszych prac, dofinansowanie zewnętrzne. 

3. Mniejsze inwestycje – m.in. chodnik w Złotogłowicach oraz nawierzchnia w Karłowicach. 



Radny Jacek Kanarski dopytał o brak inwestycji w Głuchołazach.

Naczelnik Wydziału Drogownictwa - Arkadiusz Jagieło wyjaśnił, że w ramach kilometrówek zmo-
dernizowano cztery odcinki dróg w gminie Głuchołazy. Natomiast potrzeby są bardzo duże. W każ-
dych gminach znajdą się takie nawierzchnie, które wymagają interwencji.

Radny Jacek Kanarski dopytał o drogę w miejscowości Pokrzywna. Oznajmił, że Prudnik dokonał
naprawy ciągu drogi od Moszczanki, jednak brakuje tam naprawy małego odcinka drogi ze strony
powiatu nyskiego, aby to połączyć. Ocenił, że naprawa ważna jest z punktu widzenia podróżników,
ponieważ teren ten jest mocno turystyczny i hotelarski, a Głuchołazy słyną ze złotych ścieżek i jeśli
w jednym miejscu brakuje 100 m drogi, warto byłoby to uzupełnić.

Radny Czesław Biłobran zasugerował, aby każda prezentacja Wydziału Drogownictwa rozpoczy-
nała się od informacji o długości dróg powiatowych w danej gminie, ponieważ dane te pozwalają na
pełne zobrazowanie sytuacji, w szczególności dla społeczności lokalnej, gdyż jedna gmina posiada
130 km dróg powiatowych, a druga tylko 30.

Radny Jacek Kanarski zaapelował do zarządu o poprawę infrastruktury lokalno-turystycznej w gmi-
nie Głuchołazy w najbliższych latach. Zwrócił uwagę na potrzebę realizacji niewielkich odcinków
dróg łączących drogi powiatowe z gminnymi, co miałoby kluczowe znaczenie dla promocji regionu
oraz przyszłego rozwoju powiatu. Podkreślił, że w tym rejonie osiedlają się inwestorzy spoza po-
wiatu, dlatego poprawa infrastruktury jest istotnym czynnikiem zachęcającym do dalszych inwesty-
cji. Drugą kwestią, którą poruszył, była  propozycja złożenia przez komisję wniosku dotyczącego
mapy inwestycji. Zaproponował, aby na mapie, kolorem flamastra oznaczać odcinki dróg objętych
inwestycjami, co pozwoliłoby na przejrzyste zobrazowanie działań Powiatu oraz wskazanie obsza-
rów wymagających dalszych inwestycji. 

Radny Czesław Biłobran zaproponował, aby komisja oraz cała rada wystąpiły z wnioskiem do za-
rządu, w którym zwrócą się o zainicjowanie działań na rzecz reformy dróg w kontekście przyszłych
potrzeb. Zwrócił się także do Dyrektora ZUD-u – Sławomira Suchońskiego z prośbą o przedstawie-
nie wykazu ulic powiatowych oraz tzw. dróg polno-powiatowych.

Naczelnik Wydziału Drogownictwa - Arkadiusz Jagieło odniósł się do propozycji radnego Czesła-
wa Biłobrana, wskazując, że temat ten powraca regularnie. Podkreślił, że np. Gmina Nysa nie była-
by skłonna przejąć dodatkowych 30 km dróg powiatowych bez zapewnienia odpowiedniego finan-
sowania, ponieważ utrzymanie dróg generuje znaczne koszty. Dodał jednak, że jeśli wraz z przeję-
ciem dróg zostałoby zapewnione finansowanie, temat ten mógłby zostać ponownie rozważony. 

Przewodnicząca  Komisji  – Danuta Korzeniowska zapytała,  jakie  są kryteria  dotyczące montażu
progów zwalniających i co należy zrobić, aby uniknąć ich instalacji na niektórych drogach. 

Naczelnik Wydziału Drogownictwa – Arkadiusz Jagieło wyjaśnił,  że w ostatnim czasie  wzrosła
liczba wniosków o montaż progów zwalniających, ponieważ mieszkańcy oraz przedstawiciele spo-
łeczności lokalnej zgłaszają takie potrzeb. Wynika to głównie z faktu, że kierowcy nie przestrzegają
przepisów ruchu drogowego. Zaznaczył jednak, że progi mają negatywny wpływ na otoczenie. Po
montażu progów mieszkańcy skarżą się na wstrząsy i hałas. Podkreślił również, że istnieją  jasne
przepisy regulujące montaż progów, m.in.: 

• progi nie mogą być montowane w odległości mniejszej niż 20 m od obiektów budowlanych, 
• nie  powinny  być  stosowane  na  drogach,  pod  którymi  przebiega  kanalizacja,  ponieważ

wstrząsy mogą prowadzić do jej uszkodzenia, 
• są niewskazane na trasach komunikacji zbiorowej. 



Członek Zarządu – Maciej Krzysik dodał, że  dla mieszkańców szczególnie uciążliwe są progi na
trasach, po których poruszają się pojazdy ciężarowe. 

Naczelnik Wydziału Drogownictwa - Arkadiusz Jagieło zaznaczył, że progi montowane na drogach
nieprzystosowanych do ruchu ciężkiego szybko ulegają degradacji, co prowadzi do luzowania ele-
mentów i wypadania śrub. Dodatkowo przejazd 30-tonowej ciężarówki powoduje silne wstrząsy, co
wpływa na komfort życia mieszkańców. 

Radna Joanna Burska zwróciła  uwagę na  niebezpieczne  przejście  dla  pieszych w miejscowości
Niwnica, które znajduje się na drodze wojewódzkiej. Podkreśliła, że regularnie dochodzi tam do sy-
tuacji zagrażających życiu i zdrowiu pieszych, dlatego konieczne jest jego dodatkowe oświetlenie. 

Członek Zarządu – Maciej Krzysik zaproponował montaż sygnalizacji świetlnej uruchamianej przez
przechodniów lub oświetlenia, które włączałoby się automatycznie, gdy pieszy zbliży się do przej-
ścia. 

Naczelnik Wydziału Drogownictwa - Arkadiusz Jagieło poinformował, że Powiat może  wystąpić
do Zarządu Dróg Wojewódzkich, aby podjęto odpowiednie działania w tej sprawie. 

Radna Joanna Barska zaproponowała wystosowanie interpelacji z prośbą o wstawiennictwo Powia-
tu do Urzędu Wojewódzkiego w związku z doświetleniem drogi w tym miejscu.

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska zapytała czy  progi zwalniające w miejscowości
Puszyna były przewidziane w projekcie, czy zostały zamontowane na wniosek mieszkańców. 

Naczelnik Wydziału Drogownictwa – Arkadiusz Jagieło odpowiedział, że wynikały one z wniosku
mieszkańców, aczkolwiek pierwotnie przewidywany był  tylko jeden próg, natomiast  uznano, że
skoro droga jest wyremontowana, rozszerzono zakres o kolejny próg.

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska z uwagi na brak pytań i uwag, zarządziła głoso-
wanie.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia sprawozdania z działalności Zakładu Utrzymania Dróg w zakresie remontów i Wydziału
Drogownictwa w zakresie inwestycji za 2024 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Joanna Burska, Jacek Kanarski, Danuta Korzeniowska

4. Informacja na temat kierunków wydatkowania środków na promocję Powiatu.

Członek Zarządu – Maciej Krzysik omówił materiał dotyczący promocji Powiatu (załącznik nr 4).
Przekazał, że Powiat chce przede wszystkim powrócić do „Dni Herbowych”, które są zaplanowane
na 14-15.06.2025 r. Wydarzenie to będzie okazją do podziękowania samorządom, instytucjom oraz
osobom, które udzieliły pomocy finansowej i rzeczowej podczas powodzi. Kolejną poruszoną kwe-
stią była  konieczność odtworzenia materiałów promocyjnych, które uległy  zniszczeniu w wyniku
powodzi, z zakup ich jest niezbędny do  dalszego prowadzenia działań promocyjnych. Następnie
odniósł się do planów  wznowienia współpracy zagranicznej, która została ograniczona w czasie
pandemii COVID-19. W tym kontekście Powiat planuje realizację dwóch projektów transgranicz-



nych. Dodatkowo zaplanowano modernizację strony internetowej, która ma stać się bardziej nowo-
czesna i przejrzysta, również w zakresie  Biuletynu Informacji Publicznej (BIP). W wyniku wnio-
sków z konferencji dotyczącej zarządzania kryzysowego, pojawił się także pomysł wydania porad-
nika z zakresu bezpieczeństwa i obrony cywilnej. Jednak najważniejszym wyzwaniem, z którym
zarząd, radni oraz Naczelnik Wydziału Promocji, Przedsiębiorczości i Rynku Pracy – Izabela Kicak
będą musieli się zmierzyć, jest  turystyka w powiecie nyskim. Celem jest także wsparcie przedsię-
biorców  poszkodowanych  przez  powódź,  zwłaszcza  w  gminie  Głuchołazy.  Członek  Zarządu  -
Maciej  Krzysik zaznaczył,  że  pomoc z ZUS-u oraz Urzędu Pracy trafiła  jedynie do firm,  które
zostały bezpośrednio zalane podczas powodzi, natomiast  wiele przedsiębiorstw ucierpiało pośred-
nio. Dotyczy to zwłaszcza branży hotelarskiej i gastronomicznej, które utraciły klientów, przez co
ich działalność jest ograniczona lub całkowicie wstrzymana. Jednocześnie przedsiębiorstwa te  nie
mogą uzyskać żadnego wsparcia finansowego, co stanowi poważny problem. Powiat planuje więc
organizację  imprez oraz wprowadzenie innowacyjnego narzędzia – bonu turystycznego. Mecha-
nizm miałby działać w taki sposób, że  osoba, która przyjedzie na teren powiatu nyskiego i wyda
określoną kwotę, otrzyma zwrot jej części w postaci vouchera lub innej formy rozliczenia. Koncep-
cja jest jednak na etapie analiz prawnych i wymaga dopracowania. 

Radny Czesław Biłobran odniósł się do tematu promocji, zauważając, że niektórzy mogą kwestio-
nować zasadność tego pojęcia. Jego zdaniem lepszym rozwiązaniem byłoby zastąpienie słowa „pro-
mocja” określeniami takimi jak - wspieranie kultury, wspieranie sportu czy wsparcie największych
imprez powiatowych, wtedy wydatki na te cele nie budziłyby wątpliwości. 

Radny Jacek Kanarski zgodził się, że kluczowym celem jest pomoc i być może określenie „promo-
cja” nie jest idealne. Zaznaczył jednak, że nie chodzi o rozdawnictwo, lecz o celowe działania ukie-
runkowane na wsparcie.

Członek Zarządu – Maciej Krzysik wyjaśnił, że termin „promocja” nie jest błędem, lecz wynika
z klasyfikacji budżetowej, według której trzeba konstruować budżet. Dodał, że 85-90% środków
przeznaczanych na promocję trafia na zewnątrz, wspierając organizację imprez oraz przedsiębior-
ców. Podkreślił również, że ceny materiałów promocyjnych stale rosną, co także należy brać pod
uwagę przy planowaniu budżetu. 

Radna Joanna Burska poprosiła Naczelnik Wydziału Promocji, Przedsiębiorczości i Rynku Pracy – 
Izabelę Kicak o wykaz imprez współorganizowanych w 2024 roku (załącznik – wolne wnioski). 

Wobec braku dalszych pytań, Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska przeszła do kolej-
nego punktu obrad. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie:

a) ustalenia wysokości  opłat  za korzystanie z  miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku
Młodzieżowym w Nysie wchodzącym w skład Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Nysie,
dla którego organem prowadzącym jest Powiat Nyski. (załącznik nr 5)

Radna Joanna Burska zwróciła się do Naczelnika Wydziału Edukacji i Kultury – Kazimierza Da-
rowskiego z pytaniem o  aktualne i planowane stawki opłat za korzystanie z miejsc noclegowych
w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Nysie. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Kultury – Kazimierz Darowski poinformował, że: 
• dla dzieci i młodzieży cena za pokój jednoosobowy wzrosła z 22 zł do 35 zł, 
• dla pokoju wieloosobowego stawka wynosi 30 zł. 

Dodał, że podniesienie cen zostało wprowadzone na wniosek Komisji Budżetu i Spraw Regulami-
nowych oraz Komisji Edukacji, Kultury i Promocji, ponieważ zarząd pierwotnie proponował jesz-



cze wyższe stawki. 

Radny Czesław Biłobran zaznaczył, że ostatnia podwyżka stawek miała miejsce w 2013 r., dlatego
30% wzrost opłat następuje dopiero po 12 latach. 

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska w imieniu komisji i zarządu, zwróciła się do Na-
czelnika Wydziału Edukacji i Kultury z prośbą, aby w przyszłości  nie dopuszczać do tak dużych
odstępów czasowych między kolejnymi podwyżkami. Jej zdaniem lepszym rozwiązaniem byłoby
stopniowe dostosowywanie stawek do wskaźnika inflacji, aby uniknąć gwałtownego wzrostu cen,
jak miało to miejsce w tym przypadku. 
 
Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie
z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku Młodzieżowym w Nysie wchodzącym w skład Ze-
społu Szkół i Placówek Oświatowych w Nysie, dla którego organem prowadzącym jest Powiat Ny-
ski. 

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Danuta Korzeniowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Joanna Burska

BRAK GŁOSU (1)
Jacek Kanarski

b) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2025 r. (załącznik nr 6)

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska udzieliła głosu Skarbnik – Bogusławie Stankie-
wicz.

Skarbnik  Powiatu  –  Bogusława  Stankiewicz przedstawiła  informację  dotyczącą  wprowadzenia
nadwyżki budżetowej w wysokości 4 578 853 zł. W związku z tym zwiększono dochody Powiatu
z następujących źródeł: 

• dopłaty z Funduszu Przewozów Autobusowych – 4 919 400 zł, 
• darowizny z Fundacji TVP na usuwanie skutków powodzi – 100 000 000 zł, 
• środków z Funduszu Pracy na wynagrodzenia dla pracowników PUP – 5 655 zł, 
• dotacji z Powiatu Kaliskiego na „Pomoc finansową dla Powiatu Nyskiego na zakup dwóch

ambulansów  wraz  z  wyposażeniem  dla  Ratownictwa  Medycznego  ZOZ  w  Nysie” –
25 000 zł. 

Wraz ze wzrostem dochodów zwiększono wydatki Powiatu, przeznaczając środki na: 
• zadanie „Budowa nowego kompleksu Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nysie” –

1 700 000 zł (zadanie będzie realizowane jako jednoroczne), 
• dotację dla Gminy Nysa na projekt „Ogrodzenie i urządzenie wjazdu na działce gminnej

przy ul. Poznańskiej w Nysie” – 50 000 zł, 
• inne zadania 



Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska podziękowała za przekazanie informacji skarb-
nik, następnie zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w Nysie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Ny-
skiego na 2025 r. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Jacek Kanarski, Danuta Korzeniowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Joanna Burska

c) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2025-2041. (załącznik nr 7)

Skarbnik Bogusława Stankiewicz oznajmiła, że w zmianie wieloletniej  prognozy finansowej jest
wszystko, co było w zmianie budżetu. Dodała, że budowa szpitala robiona jest jako zadanie roczne,
które następnie będzie tworzone jako zadanie wieloletnie. 

Radny Czesław Biłobran zapytał kto buduje szpital.

Radna Joanna Burska odparła o wspomnieniu przez starostę na poprzedniej sesji, że to Powiat bu-
duje szpital.

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska zapytała czy ktoś ma jeszcze pytania odnośnie
zmian WPF-u na lata 2025-2041. Nikt się nie zgłosił, wobec tego zarządzono głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowania projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-
wej na lata 2025-2041. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Jacek Kanarski, Danuta Korzeniowska

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Joanna Burska

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji

Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 



Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Joanna Burska, Jacek Kanarski, Danuta Korzeniowska

7. Wolne wnioski.

Komisja zarządziła termin kolejnej komisji na wtorek w tygodniu przed sesją o godzinie 8:00.

8. Zamknięcie posiedzenia.

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Komisji – Danuta Korzeniowska podzię-
kowała obecnym za udział w posiedzeniu, które zostało zamknięte o godzinie 15:31.

Sporządziła: Małgorzata Krawiec

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


